
Protokól

z posiedzenia Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 22 kwietnia 2010 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad. l.

Przewodniczacy Komisji GOSiR - Pan Henryk Nowak o godz. 13:15 otworzyl posiedzenie

Komisji i stwierdzil, ze w posiedzeniu uczestniczy 8 radnych i jest zachowane wladne kworum do

podejmowania prawomocnych opinii. Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 2.

Czlonkowie Komisji w glosowaniu - 8 glosami "za" bez glosów przeciw i wstrzymujacych sie

zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia KGOSiR.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Zapoznanie sie z planem zagospodarowania przestrzennego, gospodarki terenami i ochrony

srodowiska - omówienie.

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie posiedzenia KGOSiR.

Ad. 3

Kierownik Elzbieta Wizner - cala powierzchnia terenu Gminy Ksawerów objeta jest planem

zagospodarowania przestrzennego. Jest to korzystne dla mieszkanców oraz inwestorów na terenie

Gminy Ksawerów, gdyz ulatwia proces uzyskania pozwolenia na budowe. Zmiany nalozone w

planie zagospodarowania przestrzennego obejmuja teren:

obecnego palacyku

ul. Handlowa

ul. Jana Pawla II

ul. Tymiankowa - korekta na wniosek mieszkanców

zmiany nanoszone sa takze wzdluz ul. mjr Hubala - Wola Zaradzynska

W terenie Gminy Ksawerów przewazaja tereny z zabudowa domów jednorodzinnych. Niewiele jest

terenów pod uslugi. Specjalna Strefa Ekonomiczna jest jedynie czesciowo zagospodarowana.

Wystepuja takze tereny rolnicze - Kolonia Wola Zaradzynska.



Soltys Bogumila Szczepanska - zapytala czy fragment ul. Cegielnianej ma przeznaczeme

przemyslowe?

Kierownik Elzbieta Wizner - przeznaczenie przemyslowe, pod magazyny wyznaczone jest na

terenie dawnej cegielni.

Radna Maria Wróbel - zapytala czy istnieja szanse na zagospodarowanie terenu naprzeciwko

Domu Kultury?

Kierownik Elzbieta Wizner - w planie zagospodarowania przestrzennego tereny te sa

przeznaczone pod uslugi. Gmina Ksawerów nie jest juz wlascicielem tego terenu. Decyzja nalezy

do wlasciciela budynku - Gminnej Spóldzielni "Samopomoc Chlopska". Brak jest wplywu Gminy

Ksawerów w sprawe zwiazana z zagospodarowaniem.

Radna Maria Wróbel - zapytala o porozumienie zawarte pomiedzy Gminna Spóldzielnia

"Samopomoc Chlopska", a Gmina Ksawerów. Radna poprosila o przypomnienie tresci umowy.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - w budzecie Gminy zawarte sa informacje dotyczace powstania

budynku socjalnego. Gmina Ksawerów nie moze wejsc w kompetencje Gminnej Spóldzielni

"Samopomoc Chlopska".

Radna Helena Rusak - nawiazala do stacji gazowej, znajdujacej sie na skrzyzowaniu ulic:

Lódzka i Nowotki. Od wlasciciela gruntu - p. Owczarka radna uzyskala informacje, ze stacja

gazowa posiada nadal wazne pozwolenie na prowadzenie dzialalnosci gospodarczej. Wlasciciel

gruntu p.Owczarek powiedzial, ze do okresu letniego powstanie tam restauracja, a na terenie

obecnej stacji gazu - zostanie zagospodarowany parking dla klientów restauracji.

Ad. 4.

Przewodniczacy Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa - przedstawil radnym

wniosek zlozony dnia 10 lutego 2010 r. dotyczacy remontu nawierzchni ulicy Cegielnianej w

Ksawerowie - dzialania zmierzajace do zagospodarowania drogi.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - w budzecie gminy Ksawerów na rok 2010 nie zostaly

zarezerwowane srodki finansowe na remont nawierzchni ulicy Cegielnianej w Ksawerowie.

Zostal przedstawiony firmie - dzialajacej w imieniu CDK Sp. z 0.0. ul. Cegielniana 7 - pomysl

ubiegania sie o Schetynówke. Polegajacy na zlozeniu wniosku, przy opracowaniu odpowiedniej

dokumentacji. Firma nie zlozyla jednak wniosku, tlumaczac sie niewiedza dotyczaca wykonawcy.

Soltys Kazimierz Ludziejewski - uznal dyskusje za bezprzedmiotowa.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powiedziala, aby zlozyc firmie propozycje przygotowania

odpowiedniej dokumentacji, a nastepnie zlozenie wniosku o porzadne wykonanie drogi.

Firma w roku ubieglym otrzymala od Gminy Ksawerów plyty, celem wzmocnienia nawierzchni

ulicy. Do dnia dzisiejszego nie zostaly przez firme ulozone.



Radna Maria Wróbel - zapytala jak wyglada sytuacja mieszkan, znajdujacych sie w budynku

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powiedziala, ze zostanie ogloszony kolejny przetarg na

mieszkania.

Radna Barbara Wódka - zwrócila uwage na balagan jaki ma miejsce w poblizu budynku Urzedu

Gminy, szczególnie na zaniedbany park, który z pewnoscia odstrasza klientów.

Kierownik Elzbieta Wizner - powiedziala, ze w planie zagospodarowania przestrzennego teren

ten jest zapisany jako zielen. Dodatkowo na inwestycje zwiazane z zagospodarowaniem tego terenu

potrzebne sa znaczne srodki finansowe, których na dzien dzisiejszy Gmina nie posiada w budzecie.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powiedziala, ze Ministerstwo Zdrowia zaliczylo zielen do

wspanialego terenu. Na zagospodarowanie tego terenu potrzebne sa bardzo duze srodki finansowe.

Gmina nie moze pozyskac srodków finansowych z Urzedu Marszalkowskiego, tj. na teren przy

wilii Hofmana. W pierwszorzednym planie jest budowa bloku socjalnego.

Radny Piotr Kuznicki - zapytal czy cena 2 800 zl za l m.kw mieszkania w budynku Urzedu

Gminy to cena bez umeblowania? Radny powiedzial, ze z racji wykonywania swojego zawodu

wspólpracuje z developerami w Lodzi, od których mozna kupic mieszkania gotowe -urzadzone za

kwote 2 500 zl - 2 800 zl za 1 m.kw.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - cena sprzedazy jest wyszacowana przez rzeczoznawce, ale

jezeli uchwala Rady Gminy zostanie podjeta decyzja o obnizeniu kwoty wówczas cena zostanie

odpowiednio dopasowana. Nalezy jednak pamietac, ze sa to pieniadze gminne, które sa potrzebne

na cele rozwojowe gminy. Male zainteresowanie wykupem mieszkan spowodowane jest informacja

o budowie mieszkan socjalnych.

Radny Arkadiusz Bielecki - powiedzial, ze zagospodarowanie terenu zieleni znajdujacego sie

przed budynkiem Urzedu Gminy odebrane byloby jako "zrobienie czegos tylko dla siebie", ze

wzgledu na ladny widok.

Radna Maria Wróbel - zapytala czy jest mozliwe, aby zwalczyc odór jaki unosi w poblizu

budynku Urzedu Gminy. Radna zauwazyla, ze z pewnoscia odstrasza to klientów.

Kierownik Elzbieta Wizner - odór, który unosi sie w poblizu budynku Urzedu zwiazany jest z

wywozem nieczystosci plynnych.

Soltys Bogumila Szczepanska - zlozyla wniosek o zakup pojemnika na przeterminowane leki.

"Po rozpatrzeniu i omówieniu podania w sprawie wykonania remontu nawierzchni ulicy

Cegielnianej w Ksawerowie - Komisja Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa podjela

decyzje w sprawie wspólfinansowania zadania.



Stanowisko Komisji: w zwiazku z brakiem srodków finansowych w budzecie na remont

nawierzchni ul. Cegielnianej w Ksawerowie w roku biezacym Komisja Gospodarki Ochrony

Srodowiska i Rolnictwa nie moze pozytywnie zaopiniowac wniosku w sprawie wspólfinansowania

tego zadania. Sprawe te mozna zaopiniowac w latach nastepnych po zabezpieczeniu srodków

finansowych.

Wynik glosowania: 8 radnych glosowalo "za", glosów przeciw i wstrzymujacych nie bylo.

Przewodniczacy Komisji Pan Hemyk Nowak stwierdzil, ze opinia zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. 5.

Wobec zrealizowania porzadku obrad Przewodniczacy Komisji - Hemyk Nowak o godz. 14:00

zamknal posiedzenie Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa.

Protokól sporzadzila:
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